
 

 

 
Lions Clubs International 

Distrikt 122 – Česká republika a Slovenská republika 
 

               LIST GUVERNÉRA 
 

Klubový rok 2007–2008                           Vydáno 31. 5. 2008
   

Interní informace pro členy lionských klubů distribuované prostřednictvím vedením jednotlivých klubů 
 

 

        Vážení lionští přátelé, 

můj čas ve funkci guvernéra 

se naplňuje a tak máte nyní v 

ruce můj předposlední list 

guvernéra. Celý měsíc byl pro 

mne společně s přípravným 

týmem zaměřen na organizaci 

konventu, tohoto významného 

dne v životě našeho distriktu. Osobně jsem si při 

přípravě své zprávy která vycházela z podkladů 

zaslaných našimi kluby, a při seznamování se s 

výsledky práce jednotlivých klubů, a stále více 

uvědomoval obsah citátu Matky Terezy: „Nezáleží 

na tom, jak mnoho dáváme, ale kolik lásky 

vkládáme do každého daru“.  Všechny kluby 

odvedly za uplynulý rok velký kus práce.  

Začátek měsíce jsem  prožil pár pěkných dnů 

ve věčném městě - v Římě, načerpal nové síly pro 

dny nastávající a již 

následující víkend 

jsem strávil na akci v 

LC Tábor při 

příležitosti 10. výročí 

jejich oficiálního 

založení. Byl jsem mile 

překvapen účastí lionů 

z USA, Rakouska, 

Německa a Itálie. S klubem v Trevisu (Itálie) 

spojuje táborský klub mimo jiné i zajímavá aktivita. 

V rámci vlastního „mírového plakátu“ přivedli na 

svět plakát pro čtyři ruce. Dítě z Tábora a dítě z 

Itálie malují společně plakát s mírovou tématikou a 

výsledky prvého ročníku byly skutečně velmi 

zdařilé. Pokud mi táborští pošlou nějaké fotografie, 

rád vás s nimi seznámím v posledním listu 

guvernéra na začátku prázdnin. Z Tábora jsem 

plynule pokračoval do Bratislavy, kde klub 

Bratislava-Pressburg uspořádal v neděli večer 

benefiční koncert pod názvem „Čarovná biela 

palička“. Záštitu nad koncertem převzal starosta  

městské části Bratislava- Nové Mesto a zúčastnili se 

mimo jiných také velvyslanec Velké Británie s chotí 

a nastupující guvernér Distriktu 144 Rakousko p. 

Wolfgang Trenner. Hlavním bodem večera byl, 

kromě vystoupení známých osobností kultury, 

křest sedmi štěňátek vodicích psů - prvních 

narozených v chovné stanici v Jakubově, chovné 

stanici zbudované klubem Bratislava-Pressburg. 

Následující víkend již byl ve znamení našeho 

konventu. První účastníci, členové kabinetu a 

mezinárodní ředitel p. Georgios J."Kokos" 

Nicolaides se sešli v Brně v pátek a po projednání 

posledních organizačních záležitostí většina z nich 

navštívila brněnská divadla a zahajovací ohňostroj 

mezinárodní soutěže Ignis brunensis a  

mezinárodního festivalu Brno - město uprostřed 

Evropy. V sobotu od ranních hodin byli 

připraveni členové brněnského klubu Brno-Špilberk 

k přivítání prvních delegátů. Kongresový hotel 

AVANTI byl dle mého mínění tím nejvhodnějším 

prostorem pro konání akce našeho rozsahu. Průběh 

 

 



konventu byl standardní, velmi pracovní a dobře 

vedený Borisem Hynkem. Po ukončení konventu 

měli mimobrněnští delegáti možnost si prohlédnout 

Brno s průvodcem a večer byl zakončen ve velmi 

neformálním duchu v pronajatém vinném sklepě ve 

středu města. Sešlo se nás podstatně víc než bylo 

plánováno a tak nejen židle, ale i příbory a porcelán 

jsme si museli vypůjčit v okolních restauracích. 

Věřím však, že i při stísněných podmínkách 

(kapacita sklepa je plánována na cca 35 - 40 osob a 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

nás se sešlo přes 60) to byl večer příjemný. 

Děkuji tímto lionovi p. Horákovi za doprovod 

"Kokose", p. Dr. Traplovi za tlumočení v průběhu 

konventu a zejména za odvoz p. Nikolaidese na 

letiště ve Vídni, členům LC Brno-Špilberk: 

manželům Benešovým, pí. Daňkové, p. Frýbortovi, 

 p. Baslíkovi a samozřejmě pí. Janků - pověřenci pro 

přípravu konventu.  Jsem přesvědčen, že odvedli 

velký kus poctivé práce ve prospěch našeho 

distriktu.   

Poslední mojí květnovou akcí byla návštěva 

klubu v Pardubicích při příležitosti již 9. zámecké 

slavnosti. Vznešené prostředí zámku v Pardubicích, 

nyní městského muzea, profesionální organizace 

večera, skvěle zorganizovaná dražba - to vše 

zarámováno vedením večera výtečným moderátorem 

Vladimírem Hronem – to byl jedinečný zážitek. 

Vážení přátelé, do posledního 

předprázdninového měsíce Vám přeji mnoho 

pohody a s některými se těším nashledanou v 

klubech. 

 

S  pozdravem We serve    

 

             Váš   

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


